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  Većina onih koje smo zamolili za mišljenje smatra da Srbija treba da postane punopravni član
zajednice evropskih naroda.   Ali, bez korenitih promena, stav je, teško da ćemo u Evrospku
uniju

    Divna Aleksić:
  - Mi se nalazimo u Evropi i treba da budemo član EU. Mislim da su veće mogućnosti
zapošljavanja i da je svaki posao adekvatno plaćen što, nažalost, kod nas nije slučaj. Moramo
da uskladimo naše zakone sa evropskim kako bismo ušli u Evropsku uniju.
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